
Styremøte 
Hovedstyre i Spanskrøret 2025 

________________________________________________________________________ 
 

 

Dato: 18.02 

Sted:Kontoret 

Ordstyrer: Fredrik 

Referent: Hanna + Unn 

Tilstede: alle minus Henrik 

Fraværende: Henrik 

Oppsummering 
 

Kakebaker/ snacks og kaffekoker ansvarlig 
 

- Oskar 

                  

Runde rundt bordet 
 

Hvem  Kommentar 

Fredrik Han er draff, hadde UVI i Åre ble ikke kvitt etter 
antibiotika 

Kjipiss 

Hanna Vært i Åre, endelig fått stikketøyet etter 14 dager og en 
klagemail.  

Jippi 

Oskar mista mobilen i åre, har ikke med snacks…. 
buuuuuuuuu! holder på med revy 

Ingen snacks 
>:( 

Unn vært i åre, gjort skole, klipt å limt som vanlig, var på 
samf i helga. ikke feira valentine, stått på ski og skøyter 

 

Helene Humret litt på samf, feira ikke valentin fordi kjæresten 
plukket opp en annen jente.  

buuu :(( Men 
jippi med 
standup 

Malene Vært i Åre - gøy, prøvd å ta igjen litt i bioemnene, vært 
på trening og jobb - dansetrener og vært med typeen 
og feira kjærleikens dag (klissete) 

Feiret alle 
hjerters dag 
Kjærlighet 

(æss) 



Mats vært i åre, vært syk, gjort alt man kan tenke seg av 
idretter, jobbet marginalt med revyen 

wii 

Henrik Vør i Åre, som alle andre… Jobba, jobba og jobba… Jobber fortsatt 

Synne Åre, jobb, opera. masse gratis kuponger på olavshallen flalalalal operaa 

Gina Sett etter nye steder å bo. Planlagt å få besøk av både 
venninne og bror. 

jippi kosemos, 
men vil flytte ut 

 

 
 
 
Oppdatering rundt vervarbeid 

 
 

Hvem  Kommentar 

Fredrik Linjeledermøte, NV-dialogmøte om avviksmeldinger, 
det mailes! 

 

Hanna NV-gang møte, EPVU- møte, booket havet til EPVU, 
Gensere har blitt fikset veldig nesten alt og instagram 
innlegg her og der.  

 

Oskar Refundert Unn kanskje  

Unn Satt opp vaskelister og kontorvaktlister for kontoret :)))  

Helene Hatt møte. Quiz på mandag (komkom)  

Malene Søkt støtte IE, planlagt webkommøte.   

Mats Arrangert Redaksjonen tester: noe, gjør klart for 
skribentfrist på søndag.  
 

 

Henrik Søkt på alt som kan søkes på. Dreve me 
økonomiarbeid osv….. 

 

Synne Siste møter før Åre, vært i ÅRE!! Bestilt inn billetter til 
silent disco så Spanskrøret kan dra dit. Søkt støtte til 
Gratis kino. Planlagt nytt arrkommøte. Sendt inn 
søknad til Studenterhytta for julebord. Laget 
kostnadsestimat for julebord. Connect møte 

 

Gina Søkt masse pengestøtte til fadderuka. Har kanskje fått 
fiksa silent disco (krysser fingrene). Opprettet en 
messengergruppe med alle de andre faddersjefene i 
NV-gangen. Har fått et endelig svar på at det ikke er jeg 
som skal bestille faddertskjorter.  

 

 



 

Ris/ros 
           

Hvem R(i/o)ses for hva 

Oskar Ros til Oskar for å ta økonomimøte 

Fredrik Ris til Fredrik for å ikke skrive ned passordet så det nå er en egen 
styresak. I tillegg er jeg en dumbass for å ikke få ordna opp i 
totrinn-bekreftelse riktig (gir ris til seg selv) 

Malene Ros. Var super støtte og ble med på møte med Synne<3 (kort varsel) 

  

  

 
 
 
 
 

Spanks 

 

Hvem har 
sendt inn 

Hvem skal få 
spank Grunnlag for spank Tas den? 

Hanna Mats 
Legge inn en åpenbar spank i ris og ros 
feltet. JA 

Oskar Mats 
Utpressing i sammenheng med intervju i 
Åre trekkes 

Fredrik Malene, Henrik, 
Synne 

Ikke melde seg på Naborevyen innen 
helgen 

M: trekkes 
H: ja 
S: ja 

Oskar Unn Glemt første betaling i Åre Ja 

Gina Fredrik 
For å skrive feil dato på årsmøte 
arrangement på facebook Ja 

Fredrik Mats 
For å ikke se meg på bussen 
(dobbeltspank?) Trekkes 

Helene Mats For å ikke svare i hotseat ja 



Mats Henrik Spank for å se på klokken under hotseat 
H: Nei, e d en 
regel? Eller e 
ej berre smart 

Gina Oskar For å si “fordi jeg ikke liker deg” ja 

Fredrik Hanna For å prøve å slå meg på tissen nei humor 

Henrik Alle Som havnet bak meg i spillet til slutt  

Henrik Oskar For å ikke møte til avtalt tid  

Henrik Oskar For å glemme styrebånd  

Mats Fredrik 
Avbryte Rasmus i 50 sek på redaksjonen 
tester Ja 

Synne Fredrik 
For å ikke joine vors vs vors i Åre, og 
dermed ubacke. Ja 

 
 

Styrets forslagskasse 

 

Hva Hva har kommet inn? 

Bongzilla 

Bongzillaaaa (F: Kom ikke denne med på forrige møte) 
“Hei, jeg er et veldig aktivt medlem i spanskrøret. Men det er noe jeg 
savner, noe som studie hverdagen bedre. Dette hadde vært  en super 
invistering for alle spesielt arrkom og idkom for rask hydrering under 
kampen. Derfor ønsker jeg meg en bongzilla!”  
 
https://festivalteltet.dk/products/bongzilla-olbong  

Referat 
Oskar mener det ikke er hensiktsmessig økonomisk, Synne mener vi må 
gå litt i minus for å få støtte! stemmer på økonomimøte. ;))))  

 
 
 

Saker <33 

 
 

Sak 1:  Avviksmelding om bruk av vannkoker uten koblingsur Innmelder: Fredrik 
Tid: 2min 

https://festivalteltet.dk/products/bongzilla-olbong


Bakgrunn 

Vi har fått en avviksmelding om bruk av vannkoker på kontoret våres 
uten koblingsur. 

 
Det blir etterspurt at dette blir tatt opp med linjeforeningens 
medlemmer, så hvordan vil vi gjøre dette? Hvordan kan vi forebygge 
at liknende ikke skjer? Jeg foreslår plakater og teiping over støpsel 

Diskusjon Unn har hengt opp lapp ved stikkontakten, ser ut til å gå bra enn så lenge :))  
 

Konklusjon informerer medlemmer om at man ikke skal bruke vannkoker på andre stikkontakter enn den 
med tidsur.  

Handlingsplan Unn fikser innlegg på facebook, Hanna legger ut på IG story.  

 
 

Sak 2:  Ent3r stand  Innmelder: Fredrik 
Tid: 10min 

Bakgrunn 

10.mars kommer det elever og sjekker ut hvilke studieretninger man 
kan ta på i Trondheim! Tidsramme er ca17:45-20:15, pizza for alle som 
deltok på slutten av kvelden. 
 
Her skal vi stå med stand. Hvem kan og hva skal vi gjøre som 
opplegg? 
 
Svarfrist 25.februar 

Diskusjon 

Hvem:  
- Unn, Hanna, Fredrik 

Hva:  
- i fjor hadde de jepoardy 
- Vil vi ha dette i år også? ja! 
- vi gunner på med samme opplegg.  

Konklusjon kjører samme opplegg som i fjor og søker om litt støtter.  

Handlingsplan Unn, fredrik og hanna stiller på denne dagen. Hører med de som var med i fjor om hva de søkte 
til.  



 

Sak 3:  NV-dialogmøte om avviksvarsler Innmelder: Fredrik 
Tid: 20min 

Bakgrunn 

Jeg vil gå igjennom litt av hva vi snakket om på det møtet! 
● Sak 1, nye oblig fag til høsten 
● Sak 2, spørreundersøkelser 
● Sak 3, info om avslutningsseremoni (6. juni klokken 12) 
● Sak 4 (største sak), Avviksvarsler og håndtering av disse 

 
Sak 4, utdypt 
Vi har et godt system på hvordan håndtere varslingssaker, refererer 
til retningslinjer for trygg organisasjon. Likevel, etter å vært på dette 
møtet ønsker jeg at det blir lagt til enten i dokumentet eller i 
erfaringsskriv nyttiggjøring av eksterne. Det står i dokumentet at:  
 
“Dersom varslingsmottaket ser behov for det, kan de benytte seg av 
ekstern rådgivning som hjelp til saken.”  
 
Likevel ønsker jeg å starte dialog i styret, med SKOM og NTNU om 
hvordan vi kan gjøre varslingsskjemaet vårt og prosessen enda 
bedre. Eventuelt når vi skal nyttigjøre NTNU.  
 
Gå gjennom notater fra møtet 
 
Jeg foreslår videre at: 

● Vi sender denne saken til SKOM og hører deres tanker også 
før vi drar videre 

● Vi som er varslingsansvarlige, sammen med dem som også er 
varslingsansvarlige fra SKOM etterstreber et møte sammen 
med NTNU for å se hvor vi kan bli bedre som organisasjon. 
Samtidig, hvilke saker vi skal få hjelp til med NTNU. 

● Vi som er varslingsansvarlige drar på møte med SIT-råding 
● Vi tydeliggjør i erfaringskriv hvordan dette skal håndteres til 

videre styrer. Eventuzelt får det inn som en vedtekt at de i 
styret som blir valgt til varslingsansvarlig er pliktet til å dra på 
kurs med SIT-råding 

Diskusjon 

sak 1: Det kommer til å bli oblig fag om hvordan være student (psykisk helse + how to leve 
studentlivet) 
sak 2: Undersøkelse, har vi noe som vi vil spørre om?  

- hvordan det er å ha praksis samtidig som andre fag. At praksisen ikke blir satt på 
pause.   

sak 3: avsluttningsseremoni 
- Avslutningsseremoni blir 6. juni kl 12 
- Alle tillatt plass til kl 14 

sak 4: avvikssaker:  
- Hvordan kan vi gjøre varslingsskjemaet vårt bedre? 
- Kan komme alvorlige ting i varslingskjemaet, hvordan skal vi som 20-åringer vite hva 

vi skal gjøre og hvordan det skal håndteres? 
- Oppdatere overleveringsskrivet om hva vi kan få hjelp med og hvilke ulike steder man 

kan få hjelp fra.  
- De som er ansvarlige, kan de bli med på kurs? finnes det ett kurs? 



- kan vi bruke SKOM som ett ledd her? 

Konklusjon Hører med skom om sak 4.  

Handlingsplan Hører med skom om sak 4, etter snakk med SKOM sjekker de om det finnes kurs hos SiT. 
Varslinsansvarlige snakker med NTNU 

 
 

Sak 4:  Når får vi lov å steke vaffler Innmelder: Unn 
Tid: 1 min 

Bakgrunn Vi har fått midler til vaffelsteking, når kan vi steke? spørre NV! 

Diskusjon  

Konklusjon Fredrik spør. Bruker ikke hele kjøkkenet :)) Hvilke dag neste uke passer? 

Handlingsplan Fredrik spør lederne i NV-gangen 

 
 

Sak 5: Bytte passordet til mailen! Innmelder: Fredrik 
Tid: 5min 

Bakgrunn 
Jeg er en dumbass og skrev aldri passordet til mailen ned et sted! På  
tide å bytte og skrive dette ned. 

Diskusjon Vi får bytta passordet på driven til spanskrøret. Endelig! 

Konklusjon  

Handlingsplan  

 
 

Sak 6:  Afterski med silent disco på samf Innmelder: Synne 
Tid: 2 min 

Bakgrunn 

Har kjøpt inn billetter til afterski på Samf 
silent disco 
Hjelp til promo, kan styret stille? 
forslag: før påskerenn?? 

Diskusjon 

Har 27 billletter til samf! Styret er positive til dette!  
forslag:  

- Om vi skal ha påskerenn før også dra på afterski på kvelden: 
- høres veldig gøy ut, noen kan ikke være med 
- påskerenn klokka 12  
- veldig veldig gøy! 

Styret er for!  
 
 

Konklusjon Styret snakker positivt om dette arrangementet. Lørdag den 1.mars! 

Handlingsplan Synne hører med arrkom og welle!  

 



 

Sak 7: Hjelp med oppstart av Lurveleven 
Innmelder: 
Fredrik 
Tid: 5min 

Bakgrunn 
Jeg har vært i dialog med Mikael i 1.klasse om å starte opp 
Lurveleven igjen! Han ønsket hjelp med oppstart, så hva kan vi bidra 
med? 

Diskusjon 

Forslag hva vi i styret kan bidra med:  
- Facebook og insta promo.  
- plakater 
- Sak i vitnemålet 
- kakebaking? 
- spre ordet :)) 
- stille opp  
- fadderuka? 

 
- Gjøre komiteting: minigolf, sosialt, hybel til hybel, immball 

Konklusjon  

Handlingsplan  

 
 

Sak 8: Galla og fader Abraham på torget 8.mars 
Innmelder: 
Fredrik 
Tid: 5min 

Bakgrunn 
Det skal være fader Abraham på torget under medaljeseremonien. Vi 
skal som styret, og prøve å få med flere (SKOM!!). Kaldt, men gøy  

Diskusjon once in a lifetime opplevelse 

Konklusjon  

Handlingsplan De som kan blir med! + SKOM 

 
 
 

Sak 9: Soundbokslader Innmelder: Unn 
Tid: 1 min 

Bakgrunn 
Jeg mistet soundboksladeren…. Må jeg betale alt selv? 
Forslag 1: Spanky, forslag 2: Styret spleiser (60 kr hver), forslag 3: jeg 
må eie ansvaret og betale selv :))) 

Diskusjon Driftskostnad, spanky betaler? Går innunder driftsmaterialer? 

Konklusjon Dette går under driftskostnad. Unn legger ut, spanskrøret betaler! 

Handlingsplan https://www.elkjop.no/product/outlet/soundboks-the-charger/808583  
https://www.prisjakt.no/product.php?p=13749371  

 
 

https://www.elkjop.no/product/outlet/soundboks-the-charger/808583
https://www.prisjakt.no/product.php?p=13749371


Sak 10: EPVU og NV-Møte hvem: Hanna 
tid: 2min 

Bakgrunn 

EPVU:  
- Vi har fått lov til å ha badstue! 
- trenger at folk er med å gire opp! 
- Blir påmelding 

NV-Møte 
- ikke så mye spess 

Diskusjon  

Konklusjon  

Handlingsplan  

 
 
 
 

Sak og/eller navn Konklusjon   

Connect 

Vi vil prøve dette. Dette hjelper oss og filtrerer ut spam på 
facebook.  
Blir en samlet plass for alle arrangementene til spanskrøret.  
Dette fører til at alle spanskrørets medlemmer får oversikt over hva 
vi arrangerer. Kan gjøre det lettere for å få med flere 
førsteklassinger til arrangementene.  
Vi kan komme med tilbakemeldinger til hvordan dette fungerer for 
oss. Ganger alle bra! Høres yey ut.  
Vi vil prøve det ut og kan trekke oss når som helst.  

Styrelag til quiz? Nei vi kjører komitèlag :)) Kan ha styrelag senere! 

Hva gjør vi med vm?  
Søkte ikke penger pga Alkohol. Vi har med ved, folk har med mat 
selv 

Fadder-t-skjorter 
Samme sponsorene, Lærerstudentene har byttet navn (vil de 
sponse?)  

  

 
 
 

Handlingsplan videre 
 

Saksnr. + Navn Handlingsplan 



Sak 1:  
Avviksmelding om 
bruk av vannkoker 
uten koblingsur 

Unn fikser innlegg på facebook, Hanna legger ut på IG story.  

Sak 2:  Ent3r stand  Unn, fredrik og hanna stiller på denne dagen. Hører med de som var med i fjor om hva 
de søkte til.  

Sak 3:  
NV-dialogmøte om 
avviksvarsler 

Hører med skom om sak 4, etter snakk med SKOM sjekker de om det finnes kurs hos 
SiT. Varslinsansvarlige snakker med NTNU 

Sak 4:  Når får vi lov 
å steke vaffler 

Fredrik spør lederne i NV-gangen 

Sak 6:  Afterski med 
silent disco på samf 

Synne hører med arrkom og welle!  

Sak 8: Galla og fader 
Abraham på torget 
8.mars 

De som kan blir med! + SKOM 

Connect Vi vil prøve det ut og kan trekke oss når som helst.  

 
 
 
 

Møtekritikk 
 

● NSTR 
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